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内容概要

本书为参加全国四、六级的考生提供了写作范文100篇，其中包括议论文、图表作文、关键词作文、记
叙文及1996年1月至2002年6月的四、六级考试作文题及参考范文。
每篇范文都有闪光点和中文释文。
文章内容丰富，取材广泛，针对性强，所涉及的问题大多是热门话题。
出版本书的目的是使考生通过大量阅读范文，熟悉四、六级作文的思路，掌握不同题目的要求，积累
相关的素材，摸索写作方法，起到抛砖引玉的作用。
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书籍目录

议论文 1.Pollution 2.Smoking and Cancer 3.Smoking(1) 4.Smoking(2) 5.Population Control 6.Traffic and
Population 7.Birth Control:Key to China's Development 8.How to Solve the Housing Problem in Big Cities 9.We
Need to Broaden Our Knowledge 10.My Favorite Hobby 11.The Benefit of Reading Books 12.On Good Books
13.Social Practice in Education 14.Save the Wild Aminals 15.What Would Happen If There Were No Electricity
16.Friends 17.On Making Friends 18.Motorcycles 19.Heavy Traffic 20.Can Road Accidents Be Avoided?
21.Bicycle-the Most Popular Form of Transportation Tool in Our Country 22.Weather 23.Sandstorm 24.The
Importance of Confidence 25.Diligence⋯⋯图表作文关键词作文记叙文1996年1月-2002年6月全国大学英语
四、六级考试作文题及参考范文附：大学英语四、六级考试作文题评分标准
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